



南洋东山会馆

NANYANG TONG SAN ASSOCIATION

148 Race Course Road, Singapore 218596

Tel: 6293 3358

Email: tongsan148@singnet.com.sg

南洋东山会馆 2025 年奖学金申请

APPLICATION FOR NANYANG TONG SAN ASSOCIATION STUDY AWARD (2025)

申请须知与条款

1. 申请仅限于截至 2024 年 7 月 1 日已成为会员的会员子女。
2. 会员可为子女提交申请的人数没有限制。每个孩子都必须单独提交一份申请。
3. 所有相关栏位都必须准确、清晰地填写完整。填写不完整的申请表将不予考虑。
4. 证明文件必须清晰且未经涂改。会员必须能够应要求提供原件或经核证的真实副本。
5. 本会馆可拒绝接受任何申请而无须说明理由。倘若此处提供的任何信息不属实，该项奖学金将被取消。
6. 所有申请及证明文件必须在 **2025 年 1 月 10 日** 之前收到。
7. 获奖者必须亲自出席颁奖典礼以领取奖项。
8. 理事会可以增添、取消、或变更这些条款，并保留自行酌情做出此类操作的权利。

Terms and Conditions

1. Applications are restricted to the children of members who must have been members as of 1st July 2024.
2. There is no limit to the number of children for whom a member can submit applications. Each child must have a separate application.
3. All relevant fields must be accurately and clearly completed. Incomplete application forms will not be considered.
4. Supporting documents must be clear and unaltered. Members must be able to provide originals or certified true copies upon request.
5. The Selection Committee shall have the right to reject any application without providing any reason. The study award will be forfeited in the event any information provided herein is untrue.
6. All applications and supporting documents must be received by **10th January 2025**.
7. Recipients must personally attend the presentation ceremony to receive their awards.
8. The Executive Committee may add, remove, or modify the Terms, and reserves the right to do so at its discretion.

请参阅第 3 页和第 4 页，了解奖项要求及核对清单。

PLEASE REFER TO PAGES 3 AND 4 FOR THE AWARD REQUIREMENTS AND CHECKLIST.

STUDENT'S PARTICULARS 申请学生资料

Name 姓名	(English)	(中文)
Birth Cert / NRIC (last 4 digits) 出生证号码 / 身份证号码 (最后四个字母)	Nationality 国籍	
Gender 性别 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	Date of Birth 出生日期	(dd/mm/yyyy)
School 就读学校		
Level 年级	Average Result 平均学业成绩	Conduct 品行

MEMBER'S PARTICULARS 会员资料

Relationship to Student 与申请学生的关系			
Name 姓名	(English)	(中文)	
Mailing Address 地址			
Nationality 国籍		Date of Birth 出生日期	(dd/mm/yyyy)
Contact 联络	(Home 住家)	(Mobile 手机)	
	(Office 公司)	(Email 电邮)	

DECLARATION 声明

- I hereby declare that the information provided above is true and accurate and I have read and accepted the above terms and conditions.
- I hereby provide expressed consent for Nanyang Tong San Association to mail, email and send messages via mobile phone to me as and when Nanyang Tong San Association may require for the purpose of information dissemination.
- I understand and consent to Nanyang Tong San Association's collection and usage of information I provided in this application form, together with other information Nanyang Tong San Association may obtain about me for the purpose of assessing my application. By signing on this application form, I expressly consent that Nanyang Tong San Association may disclose my information to any other agents for the purposes of fulfilling the above objective
- I acknowledge and agree that as part of the application, Nanyang Tong San Association may collect, use and/or disclose my personal data (as defined under the Personal Data Protection Act 2012) in accordance with Singapore laws.
- 本人在此声明，上述所提供的信息真实且准确无误，并且本人已阅读并接受上述条款与条件
- 本人特此明确同意，南洋东山会馆可在其认为必要时，通过邮寄、电子邮件及手机短信的方式向本人发送信息以进行信息传播。
- 本人理解并同意南洋东山会馆收集及使用本人在本申请表中所提供的信息，以及南洋东山会馆可能获取到的有关本人的其他信息，以便对本人的申请进行评估。通过在本申请表上签字，本人明确同意南洋东山会馆可出于实现上述目的，将本人的信息披露给任何其他代理机构。
- 本人承认并同意，作为申请流程的一部分，南洋东山会馆可依据新加坡法律收集、使用和 / 或披露本人的个人数据（依据 2012 年《个人资料保护法令》所定义的）。

Member's Signature 会员签名

Date 日期

Please mail this completed application form and all supporting documents to "Nanyang Tong San Association, 148 Race Course Road, Singapore 218596" or tongsan148@singnet.com.sg.

请将填写完整的申请表以及所有证明文件邮寄至 "Nanyang Tong San Association, 148 Race Course Road, Singapore 218596", 或发送电子邮件至 tongsan148@singnet.com.sg.

奖项要求 AWARD REQUIREMENTS

教育水平 Education Level	录取准则 Criteria	奖励金额 Award Amount	获奖人数 Number of Awardees
小学 Primary School	<ul style="list-style-type: none"> • 品行: Very Good • 小 1 至小 2: 全年来持续表现出积极的学习倾向 • 小 3 至小 5: 全年考试成绩平均至少达到 70% 或同等水平 • 小 6: 小学会考总分 ≤ 16 • Conduct: Very Good • P1 – P2: Consistent demonstration of positive learning dispositions in the course of the year • P3 – P5: Overall Examination Results with an average minimum of 70% or equivalent • P6: PSLE ≤ 16 	S\$500	5
中学 Secondary School	<ul style="list-style-type: none"> • 品行: Very Good • 中 1 至中 3: 全年考试成绩平均至少达到 65% (B3) 或同等水平 • N 水准: ELMAB3 ≤ 12 • O 水准 (预试): L1R5 ≤ 16 • 其他特别课程 (列入 IP / IB): 全年持续表现出优异的学业成绩 • Conduct: Very Good • Sec 1 – Sec 3: Overall Examination Results with an average minimum of 65% (B3) or equivalent • N Levels: ELMAB3 ≤ 12 • O Levels (Preliminary Exams): L1R5 ≤ 16 • For other streams (e.g. IP and IB): Consistent demonstration of strong academic performance in the course of the year 	S\$1,000	5
初级学院 Junior College	<ul style="list-style-type: none"> • 全年考试成绩平均至少达到 60% (B) 或同等水平 • Overall Examination Results with an average minimum of 60% / B or equivalent 	S\$1,000	
理工学院 Polytechnic	<ul style="list-style-type: none"> • 全年 (2023/24 学年) 持续表现出优异的学业成绩 • Consistent demonstration of strong performance in the course of AY2023/24 	S\$1,500	
大学 University	<ul style="list-style-type: none"> • 国大, 南大, 新工大, 新社科大, 新科大: GPA 3.5 (2023/24 学年) • 新大: GPA 3.0 (2023/24 学年) • NUS, NTU, SIT, SUSS, SUTD: GPA 3.5 (AY2023/24) • SMU: GPA 3.0 (AY2023/24) 	S\$1,500	5

核对清单 CHECKLIST

请确认您已在本申请中附上并提交以下文件的副本：

Please confirm that you have attached and submitted copies of the following documents in this application:

文件 Document	文件是否已附上? 请 ✓ Attached? Please ✓	不包括该文件的原因? (如果适用) Reason for Non-Inclusion (if applicable)
学术文件: • 小 1 至小 2: 整体发展概况 • 小 3 至小 5: 报告手册 • 小 6: 小学会考成绩单 • 中 1 至中 4: 报告手册 • N/O/A 水准: 成绩单 • JC1 /理工学院/大学: 成绩单 • 其他特别课程: 相关学术文件 Academic Documents: • P1 – P2: Holistic Development Profile • P3 – P5: Report Book • P6: PSLE Results Slip • Sec 1 – Sec 4: Report Book • N Levels: Results Slip • JC / Polytechnic / University: Results Slip • Other streams: Relevant Academic Documents		
出生证/身份证 Birth Certificate / NRIC		
(可选) 其他证明文件 例如: 奖状、成就证 (Optional) Other Supporting Documents e.g. testimonial, certificates of achievement		

证明文件必须清晰且未经涂改。

会员必须能够应要求提供原件或经核证的真实副本。

Supporting documents must be clear and unaltered.

Members must be able to provide originals or certified true copies upon request.